

Die Vinnic SACA PEAK Solar Wireless Powerbank 20K plus Taschenlampe ist eine vielseitige und zuverlässige Ladelösung für Ihre Geräte.. Über die USB-Anschlüsse und die kabellose Ladefunktion können bis zu 4 Geräte gleichzeitig aufgeladen werden. Die Powerbank verfügt über einen robusten Lithium-Ionen-Akku, kann solar betrieben werden und hat ein wasserdichtes ...

Vinnic(????????)???1980?,??,?????????????,?????,Vinnic Power? | Vinnic Power
- ...

Kabellose Powerbank mit Magsafe und USB-C für dein iPhone. Mit Vinnic MANA Powerbank 2 Geräte gleichzeitig laden. Mit Quick Charge (QC) und Power Delivery (PD). In vielen tollen Farben verfügbar. Dein Strom für unterwegs. Klein und Leistungsstark.

Introducing our new portable BATUR MAX POWER STATION PSB3600 with an impressive battery capacity of 44.8V/72.5A 3248Wh, utilizing LiFePO4 cell type for reliable performance.. The AC output of 3600W (5200W Peak) ensures that you can power multiple devices simultaneously, while the dual USB-C outputs with PD100W and four USB-A outputs with QC3.0 provide fast ...

The all new Vinnic OWL PEAK 3-in-1 Qi2 magnetic charging stand is the first motor driven Qi2 wireless charging dock for your desktop or bedside table from Vinnic Power. It perfectly combines absolut stylish simple cubic design with most modern motor driven features. Your phone charges vertical or horizontal just by the touch button.

POWERFUL output - The AC output of 1000W (1500W Peak), also USB-C, USB-A, Car and DC output total 13 ports ensures that you can power multiple devices . **Get charged ANYWHERE** - BATUR PRO POWER STATION PSB1000 with portable dimension and handheld design, providing continuous power supply with up to 1000W of AC input. It is adaptable to Solar and ...

Buy Power Station at Vinnic Power Co., Ltd. Check Price and Buy Online. Free Shipping Cash on Delivery Best Offers. ... The Vinnic BATUR MINI POWER STATION PSB500 is a very versatile mobile and easy portable Battery Powerstation for camping and off-grid activities. Wherever you need power, it will support you.

Unsere Vinnic BATUR MAX POWER STATION PSB3600 ist eine zuverlässige und vielseitige Lösung für all Ihre Stromanforderungen. BEEINDRUCKENDE KAPAZITÄT - 44,8 V/72,5 A 3248 Wh sorgen für die Stromversorgung mehrerer Geräte und vollständiges Aufladen in nur 3,5 Stunden. Die BATUR MAX POWER STATION PSB3600 ist zuverlässig und



Vinnic power co ltd Micronesia

vielseitig ...

Impressum Vinnic Power Company Limited Unit B, 2/F., Wah Shun Industrial Building 4 Cho Yuen Street Yau Tong Bay Kowloon Vertreten durch: Calvin IP Kontakt Telefon: +852 5668 8614 E-Mail: germany@vinnicpower Umsatzsteuer-ID Umsatzsteuer-Identifikationsnummer gem. § 27 a Umsatzsteuergesetz: DE361007591 WEEE Registri

Vinnic Power - Unterst. von Profis . Technische Spezifikationen. BEEINDRUCKENDE KAPAZITÄT 25,6 V/48 Ah 1228 Wh sorgen für die Stromversorgung mehrerer Geräte und eine vollständige Aufladung in nur 90 Minuten. Die BATUR PRO POWER STATION PSB1500 ist zuverlässig und vielseitig, egal ob Sie campen, an einem entfernten Standort arbeiten ...

BATUR MINI+ POWER STATION PSB800 von Vinnic Power. Tragbarer Akku, Powerstation mit 1000 Watt 3x 240 Volt AC Ausgang Schuko. DC Ausgang, USB-C, Quick Charge USB-A, Solar Input, 240 Eingang, Zigarettenspannung Eingang, Solar Input, Integriertes LED Leselicht.

Buy Power Station at Vinnic Power Co., Ltd. Check Price and Buy Online. Free Shipping Cash on Delivery Best Offers. Vinnic Power Stations liefern in jeder Situation hohe Leistung. Stromversorgung über USB-C, USB-A, AC, DC, Autostecker und mehr. ... Die Vinnic BATUR MINI POWER STATION PSB500 ist eine sehr vielseitige, mobile und leicht tragbare ...

About us Establishment Started in 1980, Vinnic (Chung Pak Battery Works Limited) was set up by a group of experts in battery production, and now, Vinnic is one of the major battery manufacturers in Asia. In order to increase the quality, efficiency and create an environmentally friendly product, Vinnic has invested sig

Die Vinnic BATUR MINI POWER STATION PSB500 ist eine sehr vielseitige, mobile und leicht tragbare Batterie Powerstation für Camping und andere Aktivitäten abseits des Stromnetzes. Wo auch immer Sie Strom... Mehr lesen. Mehr lesen. Power Station PS2000W-1958. EUR2.230,00 EUR1.099,99 EUR.

Site Notice Vinnic Power Company Limited Unit B, 2/F., Wah Shun Industrial Building 4 Cho Yuen Street Yau Tong Bay Kowloon Represented by: Calvin IP Contact Phone: +852 5668 8614 E-mail: germany@vinnicpower VAT ID Sales tax identification number according to Sect. 27 a of the Sales Tax Law: DE361007591 WEEE Registration

Buy Solar Panel at Vinnic Power Co., Ltd. Check Price and Buy Online. Free Shipping Cash on Delivery Best Offers. ... sorgt die VINNIC Solarpanele dafür, dass Sie Ihre Geräte überall mit Strom versorgen können. Dank Ihrer Leistungsfähigkeit. Zum Inhalt springen. schließen "Enjoy Free Shipping on Orders Over EUR30! Up to 50% Off Sitewide!"

Web: <https://solar-system.co.za>

